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Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i  

Stockholms stad (HSO): 
Jan Delvert, Personskadeförbundet (RTP) 

 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för 

rörelsehindrade barn och ungdomar (RBU)   

 

Lämnat återbud 

Teresa Melin, Astma & Allergiföreningen i Stockholms 

stad med omnejd.  

 

Yvonne Forsberg, Ångestföreningen i Stockholm, ÅSS 

 

I tjänsten närvarande 

Siw Lideståhl, avdelningschef  

Johanna Engman, stadsdelsdirektör §§ 8-13  

Gunilla Schedin, sekreterare 

 

 

……………………….. 

Gunilla Schedin    

sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Malin Tjernell Prioset 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande 

Louise Lindström valdes till ordförande.   

 

2. Godkännande av dagordning 

En ny punkt angående anlitande av konsulter i samband 

med LSS-utbildningar tillkom. Tas upp som punkt 7. 

Dagordningen godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Ordföranden samt Malin Tjernell Prioset valdes att justera 

protokollet.  

 

4. Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

5. Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 21 

november        

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog ärendelistan och 

rådet fokuserade på följande:   

 Ärende 4 – Medborgarförslag angående entrén till 

Bellevueparken.  

Louise Lindström, som varit på platsen och deltagit i 

presentation på nämndmötet, framhöll att ett räcke i 

den rätt branta backen skulle underlätta framkomlig-

heten.  

 Ärende 8 - Förslag till reviderade riktlinjer för bistånd 

enligt SoL och insatser enligt LSS för barn, ungdomar 

och vuxna med funktionsnedsättning.  

 

Rådet uttryckte en oro för att de föreslagna riktlinjerna 

kommer att innebära försämringar för personer med 

funktionsnedsättning och poängterade vikten av att 

behovet av insatser för personer med funktionsnedsättning 

tillgodoses i enlighet med lagstiftningens intentioner.  
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6. Budget 2014 
Siw Lideståhl föredrog.  

Stadens budget innebär inga större förändringar för 

stadsdelsnämnderna och den politiska inriktningen är 

densamma som tidigare. Tillgänglighetsfrågorna har lyfts 

fram, vilket är glädjande. I övrigt görs en viss höjning av 

ersättningen till utförarna inom funktionshinderområdet 

medan ersättningen till utförarna inom socialpsykiatrin 

sänks något. Frågan om att få fram fler bostäder för 

personer med funktionsnedsättning har fortsatt hög 

prioritet.  

 

7. Anlitande av externa konsulter/företag  
Rådet ville, med anledning av ett reportage ”Avslag till 

varje pris” i programmet Kalla Fakta, veta om Norrmalms 

stadsdelsförvaltning anlitat externa konsulter/företag när 

det gäller utbildning av LSS-handläggare.  

 

Rådet ville också framföra följande: 

Kalla Faktas program ”Avslag till varje pris” (10/11 2013) 

om hur kommuner med hjälp av konsulter försöker und-

vika att ge stöd åt personer med funktionsnedsättning 

måste bli en riktig larmklocka för ansvariga politiker på 

såväl kommunal som nationell nivå. Programmet visar en 

otäck bild av Sverige 2013 där personer med funktions-

nedsättning betraktas som en belastning snarare än en 

resurs. Kommunala tjänstemän på kurs får lära sig att det 

handlar om ”en förhållandevis liten grupp som äter mycket 

pengar”.  

 

Vi önskar vi kunde säga att vi är förvånade, men det är vi 

inte. Däremot mycket oroade. Den som söker samhällets 

stöd bemöts alltför ofta med ifrågasättande och betraktas 

som en motpart. I själva verket ska det vara precis tvärtom. 

Våra kommunala tjänstemäns uppgift är att förmedla 

medborgarna det stöd som kan behövas i olika livs-

situationer och som vi därför gemensamt har beslutat om. 

 

Rådet uttryckte stark oro över utvecklingen. Rådet ville 

också försäkra sig om att Norrmalms stadsdelsförvaltning 

inte stödjer denna form av utbildning för sina tjänstemän. 

 

Siw Lideståhl uppgav att förvaltningen anlitat Katarina 

Lindblad vid Lindblad Juristbyrå AB för att utveckla 

biståndshandläggarnas kompetens. Katarina Lindblad  

har socialomsorgsexamen och jur.kand.examen. Målet 

med utbildningen har varit att utveckla handläggarnas 

kunskaper i att bl.a. förstå förhållandet mellan lag, för-

arbeten och rättspraxis och resonera utifrån olika rättsfall. 

tel:10/11%202013
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Syftet har varit att de som söker bistånd ska få sitt ärende 

rättssäkert prövat.   

 

Förvaltningen anlitar i övrigt stadens juridiska avdelning 

för råd och stöd i komplicerade ärenden i syfte att 

tillgodose kraven på likabehandling och rättssäkerhet.  

 

8. Delaktighetsaktiviteterna   
Rådet diskuterade förvaltningens förslag till aktiviteter  

för att främja delaktigheten under 2014. Jan Delvert 

redogjorde för rådets kompletterande förslag. Förslaget 

kommer att skickas till rådets samtliga ledamöter.   

 

Förvaltningen kommer att beakta rådets synpunkter i det 

förslag till verksamhetsplan som kommer att föreläggas 

nämnden. 

                                                

9. Bevakningslistan 

Bordläggs. Frågan tas upp på rådets nästa möte.  

 

10. Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens 

kommunikationsstrateg 

Bordläggs. Frågan tas upp på rådets nästa möte.  

 

11. Norrmalms stadsdelsdirektör  

Johanna Engman hälsades välkommen och presenterade 

sig. Johanna Engman har varit verksam i Stockholms stad  

i drygt tjugo år och kommer närmast från utbildnings-

förvaltningen där hon varit bitr. förvaltningschef.  

 

12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor togs upp. 

 

13. Mötets avslutande 

Mötesordföranden avslutade mötet och tackade deltagarna. 

Nästa sammanträde är den 9 december kl. 15.00, då bl.a. 

beslut om tider för rådets sammanträden 2014 kommer att 

fattas.  

 

 


